
Referat fra ordinær generalforsamling i  

Elmsager grundejerforening og Elmsager antenneforening 

onsdag den 8. november 2023 kl. 19.00 i Ellevang Kirkes sognegård 

 

I alt 23 personer fra 18 parceller var fremmødte og deltog i generalforsamlingerne. Der henvises til de 

udsendte dagsordener, der blev sendt ud per mail den 23. okt. 

 

Grundejerforeningens ordinære generalforsamling 

1. Valg af dirigent 

Formanden Mogens V. Frederiksen (nr. 7) bød velkommen til de fremmødte. Bestyrelsen peger på 

Hans Thomsen (nr. 9) som dirigent. Han blev valgt med applaus. Han startede med at konstatere, at 

generalforsamlingen var blevet rettidigt indkaldt, og at dagsordenen var blevet udsendt med mindst 14 

dages varsel. 

 

2. Fremlæggelse af bestyrelsens beretning ved formanden 

Tre huse er solgt, og de nye ejere er ikke medlemmer endnu. Referaterne fra de tre afholdte 

bestyrelsesmøder kan ses på foreningens hjemmeside. 

 Nyt nabohjælpsskilt er kommet op. Det gamle skilt var blevet noget falmet efter at være blevet 

afrenset. 

 Containerordningen har fungeret fint. I år har vi haft 8 containere med i alt 14,5 ton haveaffald 

Foreningens store alu stige opbevares hos Carsten (nr. 62), mens kloakrenseren kan lånes hos Erik (nr. 

21). Birgit Jakobsen (nr. 46) har et rullestillads, som gerne udlånes. 

 Der har været et enkelt indbrud på vejen i det forløbne år. 

 

3. Fremlæggelse af revideret regnskab for 2022-23 samt budget for 2024 

Regnskabet viser en indtægt på kr. 21.600, mens udgifterne beløber sig til kr. 23.080. Resultatet er 

således et underskud på kr. 1.480. 

Budgettet for 2023 viser totale udgifter for kr. 23.598, mens indtægtssiden beløber sig til kr. 22.500. 

Det blev besluttet, at kontingentet stiger til 500 kr. pr parcel. 

 

4. Forslag til ændring af vedtægterne, jf. vedhæftede bilag 

Vedtægterne har fået en sproglig opjustering. 

Som følge af for få fremmødte er generalforsamlingen ikke beslutningsdygtigt. Der vil blive indkaldt 

til en ekstraordinær generalforsamling snarest.  

 

5. Eventuelt indkomne forslag 

Ingen. 
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6. Valg til bestyrelsen 

Følgende er på valg for en toårig periode: 

Peter Møller Nielsen (nr. 24) - modtager genvalg 

  Martin Werenfeldt (nr. 17) - modtager genvalg 

Mogens Vester Frederiksen (nr. 7) - modtager genvalg 

Alle tre blev genvalgt med applaus. 

 

6. Valg af suppleant til bestyrelsen: Micki Olin (nr. 22) modtager genvalg 

Micki Olin blev genvalgt. 

 

7. Valg af revisor og revisorsuppleant: Oddmar Poulsen (14) og Eva Leth (44) modtager genvalg 

 Begge blev genvalgt. 

 

8. Fastsættelse af kontingent for året 2024 

Bestyrelsen indstiller, at kontingentet forhøjes til kr. 500,- Det blev tiltrådt af de forsamlede. 

 

9. Eventuelt 

 Der blev fremsat en venlig henstilling til, at man sørger for at fylde containerne op fra enden af i stedet 

for at hælde det ud på bunden. Det vil mindske behovet for at læsse haveaffald over containerens sider 

og dermed mindske spildet. 

 

 

Antenneforeningens ordinære generalforsamling 

 

1. Fremlæggelse af bestyrelsens beretning ved formanden 

 Foreningen har p.t. 31 medlemmer, med 18 på Grundpakken, 5 på Mellem Pakke og 8 på Fuld Pakke. 

 Bestyrelsen er i løbende kontakt med YouSee angående nye tiltag. 

 

2. Fremlæggelse af revideret regnskab for 2022-2023 

De samlede indtægter er på kr. 166.200. De samlede udgifter beløb sig til kr. 167.048. Årets resultat er 

således et underskud på 847,76 kr. Regnskabet blev godkendt. 

 

3. Forslag til ændring af vedtægterne, jf. vedhæftede bilag 

Jf. referatet til Grundejerforeningen, pkt. 4.  

 

4. Evt. indkomne forslag 

Ingen 

 

5. Fastlæggelse af pakkepriser for året 2024 

Følgende pakkepriser vil blive gældende: 

Grundpakke, kr. 3.310,- (anslået) 

  Mellempakke, kr. 6.330,- (anslået) 

  Fuldpakke, kr. 8.040,- (anslået) 
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 CopyDan har desværre ikke oplyst priserne for 2024. Bestyrelsen har derfor valgt at forhøje satsen for 

CopyDan med 5 %. 

 

6. Eventuelt 

Bestyrelsen blev opfordret til at finde alternativer til Antenneforeningen. Flere skifter over til 

streaming af forskellig slags. 

 

Efter de to generalforsamlinger nød de fremmødte en hyggelig nabosnak ved bordene. 

 

Referent: Carsten Vang (nr. 62) 


